

學習帶領轉化生命的查經

Learn To Lead Bible Studies That Transform People's Lives



無論你是牧者或是查經組長，都知道神話語的重要性。神的話是信徒們的靈糧；因此，適當的聖經教導對教會的增長及多結果子是絕對必要的。

然而，你如何教導聖經，才能使人更投入來揭開聖經的豐富與深厚？你如何在小組中鼓勵有意義的討論？更重要的是，你如何推動人把所學的應用在生活及周遭的世界中？

2019年，你會在一個為教會領袖而設的一年制綜合課程中，發現適用於帶查經小組的有效工具。這些教學工具兼顧到成人在小組中學習及互動的獨特方式。你將會體驗如何在小組中，幫助人藉參與投入討論神的話而有所學習及成長。

透過完成本課程，你將會獲得更多技巧及信心，發展令人投入的查經小組，為個人的屬靈生命、教會及社群帶來轉化。

Whether you are a Pastor or a Bible study leader, you know the importance of God's word. God's word is spiritual food for Christians. Therefore, proper teaching of the Bible is essential for the growth and fruitfulness of the Church.

But how can you teach the Bible in a way which uncovers all its richness and depth, and is also engaging? How can you encourage meaningful discussion of Biblical teachings within small groups, and more importantly, move people to apply what they learn to their lives and world around them?

In 2019, you can discover useful tools to use in Bible study groups in a comprehensive, one year course for church leaders. These teaching tools take into account the unique way adults learn and interact in small groups. You will discover how to help people engage, learn and grow as they participate and discuss God's word in small groups.

Through completing this course, you will gain greater skills and confidence to develop engaging small group Bible studies which create transformation in people's lives, in churches and in the wider community.

對象：有志於學習帶領查經小組技巧，發展令人投入的查經小組，為個人的屬靈生命、教會及社群帶來轉化的教會領袖。
名額 20 人。

課程統籌：馮陳念恩博士

講師及促進者：馮約瑟牧師、周愷文女士

課程日期：2019 年 2 月至 11 月

星期一 晚上六時至九時

學期一：18/2, 4/3, 18/3, 8/4.

學期二：6/5, 20/5, 3/6, 17/6.

學期三：22/7, 5/8, 19/8, 2/9, 16/9.

學期四：21/10, 4/11.

或

星期六 早上九時至中午十二時

學期一：23/2, 9/3, 23/3.

學期二：11/5, 25/5, 8/6, 22/6.

學期三：27/7, 10/8, 24/8, 7/9, 21/9.

學期四：26/10, 9/11, 23/11.

* 申請人將在遞交申請後才獲知確實課程日期。

費用：自由奉獻 - 可扣稅
(給予“First Light Care Fund”)

語言：粵語

地點：
9/1 McLaren Street, North Sydney 2060

申請：
申請人需獲教會推薦，於遞交申請後或需經過面談方決定是否取錄。

申請表格：
請於晨光網頁填寫報名表。

如有查詢，請聯絡：
(02) 9211-9988 /
admin@firstlightcare.org.au

Target: For current church leaders who wish to be equipped to lead meaningful discussions and to create an engaging and life-transforming bible study group at their local church and beyond.
Maximum 20 participants.

Course Co-ordinator: Dr Nancy Fung

Lecturers / Facilitators:
Rev Joseph Fung & Ms Sooner Chow

Course Dates: February to November 2019

Mondays 6pm-9pm

Term 1: 18/2, 4/3, 18/3, 8/4.

Term 2: 6/5, 20/5, 3/6, 17/6.

Term 3: 22/7, 5/8, 19/8, 2/9, 16/9.

Term 4: 21/10, 4/11.

Or

Saturdays 9am-12noon

Term 1: 23/2, 9/3, 23/3.

Term 2: 11/5, 25/5, 8/6, 22/6.

Term 3: 27/7, 10/8, 24/8, 7/9, 21/9.

Term 4: 26/10, 9/11, 23/11.

* Applicants will be informed of final course dates after submission of application.

Cost: Freewill donation - tax deductible
(made to “First Light Care Fund”)

Language: Cantonese

Venue:
9/1 McLaren Street, North Sydney 2060

Application:
Endorsement from participant’s church, and face-to-face interview may be required to confirm suitability.

Application Form: To complete application form please visit www.firstlightcare.org.au.

Enquiry :
(02) 9211-9988 /
admin@firstlightcare.org.au

我們鼓勵教會，推薦最少一位牧者或基督教教育部部長，報讀本課程。
We encourage all churches to sponsor at least one pastor or Christian Education leader of their Church to enrol in this course.

